
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZAT
KÖZGYŰLÉSE

VIII–314.046-13/2016.

J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült: Miskolc Megyei  Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  2016. augusztus 10.
napján  08 óra 00 perces  kezdettel,  a  Polgármesteri  Hivatal  Közgyűlési  Termében
tartott rendkívüli üléséről.

Jelen vannak: Dr. Kriza Ákos polgármester, Badány Lajos, Barta Gábor, Bartha György, Eperjesi
Erika,  Fodor Zoltán,  Gazdusné Pankucsi  Katalin,  Hollósy Endre András,  Hubay György,  Jakab
Péter,  Katona Ferenc,  Dr.  Kovács  László,  Molnár  Péter,  Dr.  Nánási-Kocsis  Norbert,  Dr.  Nehéz
Károly,  Pakusza  Zoltán,  Révész  Péter,  Soós  Attila,  Szécsényi  Marianna  és  Dr.  Tompa  Sándor
képviselők

Távol  maradt: Deák-Bárdos  Mihály,  Földesi  Norbert,  Glatz  Katalin,  Kovácsné  Budai  Mária,
Nagy-Korsa Judit és Dr. Simon Gábor képviselők és Dr. Kiss János alpolgármester és Pfliegler
Péter alpolgármester

Később érkezett:  Novák Józsefné és Szilágyi Szabolcs képviselők

Tanácskozási joggal jelen van: Kiss Gábor alpolgármester 

Meghívottak: a  Polgármesteri  Hivatal  kabinet-  és  osztályvezetői,  a  Miskolc  Holding  Zrt.  és
tagvállalatainak képviselői, a miskolci nemzetiségi önkormányzatok elnökei a mellékelt jelenléti ív
szerint.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Tisztelettel köszönti a rendkívüli ülésen megjelent képviselőtársait
és a megjelenteket.
Köszöni, hogy a nyári szabadságok idején szorítottak időt arra, hogy a város halaszthatatlan ügyeit
megtárgyalják.
Bejelenti, hogy a Testület 29 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 20 fő, így megállapítja,
hogy a Közgyűlés határozatképes, amelyet megnyit.
Tanácskozási joggal jelen van Kiss Gábor alpolgármester úr.
Az Önkormányzat Szervezeti és Működési Szabályzatának értelmében rendkívüli ülést hívott össze,
tekintettel arra, hogy a meghívóban szereplő három napirend esetében a döntés nem halasztható a
szeptemberi rendes közgyűlésig. 
Elsőként az ülés napirendjének elfogadásáról kell dönteniük,  ezért javasolja, hogy a meghívóban
szereplő előterjesztések kerüljenek a mai ülés napirendjére. 
Kéri, szavazzanak a javaslatról.

A Közgyűlés 20  igen, 0  nem szavazattal, 0  tartózkodás
mellett az ülés napirendjét a meghívóban     foglaltak     szerint
állapította     meg.
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Nyílt ülés:

1. Javaslat  a  2019.  évi  U21-es  UEFA Labdarúgó  Európa  Bajnokság  megrendezésének
pályázatával kapcsolatos döntések meghozatalára 

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

2. Javaslat a 2024.  évi XXXIII. Olimpiai Játékok, valamint a XVII. Paralimpiai Játékok
budapesti megrendezéséhez szükséges garanciákkal kapcsolatos döntés meghozatalára

Előterjesztő: Dr. Kriza Ákos polgármester

3. Javaslat  az  „Egészség  sportparkok  kialakítása  Miskolc  városában”  című  pályázat
benyújtására

Előterjesztő: Kiss Gábor alpolgármester 

1. napirend: Javaslat  a  2019.  évi  U21-es  UEFA  Labdarúgó  Európa  Bajnokság
megrendezésének pályázatával kapcsolatos döntések meghozatalára

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: 2019-re  az  MLSZ megpályázza  az  U21-es  Labdarúgó  Európa
Bajnokság megrendezését. Hat magyar város került kijelölésre, amelyben Miskolc is benne van. A
pályázat  részét  képezi  az  UEFA,  az  MLSZ  és  a  rendező  városok  között  egy  megállapodás
létrehozása, amely szükséges a benyújtáshoz. A pályázatot még a rendes, szeptemberi közgyűlés
előtt be kell nyújtani, ezért is kérte, hogy ezt rendkívüli ülés keretén belül tárgyalják.

A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Bartha  György: Természetesen  támogatni  fogják  az  előterjesztést.  Kérdése,  hogy  elkészül-e
addigra a Stadion.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Úgy véli, ez olyan kérdés, amire nem is kell válaszolni, mert ez
természetes. Tudomása szerint a héten zárul le a közbeszerzés ajánlattételi szakasza. Amennyiben ez
sikeres, akkor a kivitelező kiválasztása után reményeik szerint ősszel elindul a munka. 

Dr. Tompa Sándor: Úgy gondolja, hogy a miskolciak egy színjátékot látnak – már ha van városi
televíziós közvetítés –, hiszen itt mindannyian "biodíszletként" asszisztálnak ahhoz, amit vagy a
Hivatal, vagy valamelyik felelős városvezető nem tett meg idejében. Nem tartja valószínűnek, hogy
tegnap  délután  derült  ki  ez  a  lehetőség,  hogy  akkor  ugrottak  neki  az  anyag  elkészítésének.
Elképesztőnek nevezi azt a stílust, amit már évek óta folytat a városvezetés.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri Képviselő urat, hogy térjen rá a napirendre.

Dr. Tompa Sándor: Tudja, hogy Polgármester úr nem szeret arról beszélni, ami kellemetlen. A
város lakóit foglalkoztatják olyan kérdések, amiket jó volna, ha megbeszélnének az üléseken. Ma
volt olyan három látvány-napirend, ami miatt összehívták a Közgyűlést. Megjegyzi, tegnap délután
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kettőkor.  Szívesen meghallgatnák a  FIDESZ-KDNP Frakció  tagjait  arról,  hogy milyen szakmai
előkészítő munkában vettek részt, mert az ellenzékiek semmiben sem. Ezután a támogatásról szó
sem lehet. 

– A FIDESZ-KDNP Frakció kivonul az ülésteremből. –

Jakab  Péter: A Jobbik  természetesen  támogatja  azt,  hogyha  Magyarország  elnyeri  az  U21-es
Labdarúgó  EB  rendezési  jogát,  akkor  Miskolc  legyen  az  egyik  helyszín.  Ennek  a  szándéknak
azonban van egy gyenge láncszeme, ami maga a stadion. Abban egyetértenek, hogy stadion nélkül
nem lehet Labdarúgó EB-t rendezni, márpedig ma Miskolcon nincs olyan létesítmény, ami akár
csak részben befogadhatna egy ilyen volumenű rendezvényt. A bejelentések többfelől korábban is
jöttek, hogy lesz rekonstrukció, de nem lett. Ezek ismeretében aggódnak és szkeptikusok, hogy mi
lesz.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megjegyzi, nyugtával kell dicsérni a napot.

– A FIDESZ-KDNP Frakció visszatér az ülésterembe. –

Dr. Tompa Sándor: Azt gondolja, hogy ígéretekre alapozott újabb ígéretet, kinyilatkoztatást dönt el
a mai Közgyűlés.  Ahogy Bartha képviselő úr is kérdezte,  maga a stadion, aminek az alapjának
kellene lennie a bajnokságnak, az nagyon gyenge. A legutolsó rendes közgyűlésen a DVTK Stadion
építéséhez  kapcsolódó  ügyekben  10  kérdést  tett  fel  Polgármester  úrnak,  amikre  nem  tudott
érdemben válaszolni, hanem továbbításra került a DFC ügyvezető igazgatójának, aki a mai napig
nem  válaszolt  rájuk.  Kérdése,  hogyha  nem  beszélnek  őszintén  azokról  az  ügyekről,  amiről  a
miskolci  sportszerető  közönség  szeretne  tudni,  akkor  érthető,  hogy így titokban,  egy nap  alatt
akarnak döntéseket  hozni.  Ezeknek a hátteréről sem beszélnek,  nem lehet pontos információkat
tudni. Kérdése, hogy hányszor fogják elhalasztani a különböző építési fázisokat, hányszor fognak
módosítani azon, hogy hol játszik addig a DVTK NB1-es csapata. Ezek azok a nyitott kérdések, ami
miatt azt gondolja, hogy komolytalan, amit a vezetés végez.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Képviselő úr felszólalásában egy konkrét problémát sem érzett.
Kérdése, hogy milyen háttér paktumokra, háttérbeszélgetésekre utalt, hogy mit titkol a vezetés, mert
nem lehetett érteni. Egy közbeszerzés kapcsán tisztázó kérdések jönnek a pályázótól, azt meg kell
válaszolni.  Továbbra  sem  érti,  hogy  mire  gondolt  Tompa  képviselő  úr.  Kéri,  hogy  máskor
tárgyszerűen és célratörően kérdezzen.

Dr.  Kovács  László: A  FIDESZ  és  KDNP  Frakciók  természetesen  örömmel  támogatják  az
előterjesztést. 
Megjegyzi, a mostani időpontnál nem is találhattak volna jobbat egy ilyen döntés meghozatalára,
amikor Magyarország hosszú évtizedek után sikeres szereplésen van túl a magyar labdarúgó csapat,
és magyar szempontból sikeresen zajlik jelenleg is a Rio-i Olimpia. Az U21-es EB lehetne a beugró,
ahol meg lehet mutatni, hogy Magyarország sikeresen le tud bonyolítani egy ilyen eseményt, hogy
felkészült mind infrastrukturális, mind logisztikai szempontból.
Álszentnek  nevezi  azt,  amikor  eddig  a  stadionépítés  ellen  kampányoló  képviselő  most  azon
aggódik, hogyan történik a stadionépítés tender bontása.
Azok  mellett  a  miskolciak  mellett  állnak,  akik  szeretik  a  sportot,  és  örülnének,  ha  egy  ilyen
világeseménynek  három  selejtező  mérkőzését  Miskolcra  hoznák.  Nyilvánvaló,  hogy  ez  az
előterjesztés azért születhetett meg, mert a magyar kormány úgy gondolja, hogy nyertes pályázat
esetén Miskolc lenne az egyik olyan város a hat közül, ahol mérkőzéseket rendeznének, nyilván
kész stadionban.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
vitát lezárja.

2. napirend: Javaslat a 2024. évi XXXIII. Olimpiai Játékok, valamint a XVII. Paralimpiai
Játékok budapesti megrendezéséhez szükséges garanciákkal kapcsolatos döntés
meghozatalára

Dr.  Kriza  Ákos  polgármester: A  Magyar  Olimpiai  Bizottság,  valamint  Budapest  Főváros
Önkormányzata egyhangúan, illetve Magyarország Országgyűlése közel egyhangúan döntött arról,
hogy  megpályázzák  a  2024-es  Olimpiai  Játékokat.  A pályázat  a  második  szakaszba  lépett.  A
rendező  városnak  és  a  kapcsolódó  településeknek  garanciákat  kell  vállalniuk  arra,  hogyha  az
olimpia  megrendezésre  kerül,  akkor  zökkenőmentesen  és  gördülékenyen  kerül  lebonyolításra.
Infrastrukturális és biztonsági garanciák és az olimpia PR, marketing munkájában való részvételt
kérnek  a  városoktól,  megvannak  tehát  a  feladatok.  Arról  kell  dönteni,  hogy  a  garancialevelet
kiállítják-e a pályázat felé.
A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászóló:

Bartha György: Felszólalásában elmondja, hogy ezt az előterjesztést  is támogatni fogják,  mert
Miskolc városának – amennyiben pályázik Magyarország – ez egy óriási lehetőség. Megjegyzi, az
olimpia nem egy falusi  sport, Görögország is belebukott az olimpia rendezésébe. Az olimpiánál
építkezések is  vannak,  és  a  FIDESZ-t  most  sújtja  a  legújabb korrupciós  Voldemort  ügy.  Előre
látszik,  hogy nem lesz  tiszta  ez  a  történet.  Ha a  döntés  jó  Miskolcnak,  támogatják,  de  ezek a
kétségek mindig ott lesznek a levegőben. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
vitát lezárja a napirend felett.

3. napirend: Javaslat  az  „Egészség  sportparkok  kialakítása  Miskolc  városában”  című
pályázat benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Magyarország Kormánya döntött a Nemzeti Szabadidős - Egészség
Sportpark Programról, amelynek célja, hogy minél többen sportoljanak egy városban. Megnyílt egy
pályázati forrás, amelynek eredményeként Miskolc város lakónépességéhez viszonyítva alakult ki
egy  olyan  lehetőség,  ahol  10  sportpark  és  2  futókör  építését  pályázhatja  meg  a  város.  2016.
augusztus 15. napja a pályázat beadási határideje, ezért is volt szükséges a rendkívüli ülés. Döntően
sűrűbb lakónépességű területeken kell kialakítani ezeket a sportparkokat, ezért alapvetően azokat a
városrészeket  helyezték  előtérbe  az  előterjesztésben,  amelyek lakótelepi  környezetet  jelentenek.
Tették ezt pontosan azért, hogy minél több embert érjenek el ezek az infrastrukturális fejlesztések. A
kormány döntése értelmében jövőre még nagyobb forrást nyitnak meg ezeknek a sportparkoknak a
fejlesztésére, így valószínűleg 2017-ben még tovább tudják bővíteni. 
A napirend felett megnyitja a vitát. Hozzászólásra jelentkező képviselőknek adja meg a szót.

A vitában hozzászólók:

Pakusza Zoltán: Szeretné a  fejlesztésekkel  kapcsolatos  felszólalásait  úgy megtenni,  hogy „de”
nélkül tudja támogatni. Ezt a mostanit rendkívül jó kezdeményezésnek tartja, de nem érti,  hogy
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miért nem kaptak róla korábban tájékoztatást. Az előterjesztésben szerepel, hogy július 14-én írták
ki a pályázatot, ami már egy hónapja volt. Úgy véli, megkérdezhették volna legalább a területileg
megválasztott  20  önkormányzati  képviselőt,  hogy szeretnének-e  a  körzetükbe  egy ilyen  kondi-
parkot létrehozni. Kérdése, hogy mi alapján döntötték el, hogy mely körzetekben lesz az említett 12
létesítmény. Kapnak a közgyűlés előtt néhány órával egy kész napirendet, amit vagy elfogadnak,
vagy nem. Azért  is  tartja  érdekesnek,  mert  a néhány hete  a  FIDESZ-KDNP Frakció teátrálisan
kivonult  választókörzetébe,  ahol  elmondták,  hogy a képviselő nem adott  le  fejlesztési  terveket.
Megjegyzi,  erről tudhatták,  hogy nem igaz,  mert 2015-re és 2016. évre vonatkozóan is adott le
fejlesztési elképzeléseket. Azt mondták, hogy lesznek fejlesztések, amire itt lehetett volna az első
lehetőség. 

Dr. Kriza Ákos polgármester: Kéri, hogy térjen vissza Képviselő úr a napirendre.

Pakusza Zoltán: Megjegyzi, arról beszél. Itt lett volna a lehetőség, hogy akár ebbe a körzetbe is
legyen ilyen park. Megnézte az anyagban, hogy nagyjából hol lesznek ilyenek. Meglátása szerint
arra ügyelt a vezetés, hogy a 17-es választókerületbe ne jusson, míg a két szomszédos (fideszes)
körzetekbe  igen.  Leadott  Polgármester  úr  felé  egy levelet,  amiben  kérte,  hogy a  fejlesztéseket
beszéljék meg. Ezt továbbra is kéri, és bízik abban, hogy Polgármester úr is partner lesz ebben.
Hangsúlyozza, a Jobbik frakció ezt az előterjesztést meg fogja szavazni, annak ellenére is, hogy a
választókerületébe nem jutott ilyen. Kiemeli, számukra minden miskolci fontos. 

Dr. Tompa Sándor: Vannak még olyanok, akik emlékeznek arra, hogy a Közgyűlésben születtek a
döntések. Szeretné látni azt az előtanulmányt, ami alapján kiválasztották a 12 területet. Szeretné
tudni, mikor tárgyalta ezt meg a FIDESZ-KDNP Frakció, pontosan mikor egyeztek meg abban,
hogy ez a 12 helyszín lesz. A város lakóit minden bizonnyal nem kérdezték meg, véleménye szerint.

Dr. Kriza Ákos polgármester: Válaszában elmondja, hogy az volt a cél, hogy minél több miskolcit
érjenek el ezekkel a parkokkal. Olyan területet választottak, ahol a legtöbben laknak egy egységnyi
területen. 

Dr. Kovács László: Reméli,  Tompa képviselő úr  nem várja  el,  hogy a  FIDESZ frakcióülésére
meghívót küldjenek neki, hogy tudja, miről tárgyalnak.
Pakusza  képviselő  úrnak  válaszul  elmondja  a  választókerületi  részlehajlás  tekintetében,  hogy
eltekintene  tőle.  Az  nem lehet  probléma,  ha  egy határos  utcában  lesz  ilyen  park  és  oda  lehet
átmenni.  A kiválasztás  szempontrendszerével  kapcsolatosan  Polgármester  úr  megadta  a  választ.
Remény van  arra,  hogy a  következő  években  bővíthessék  is  az  egészségparkokat,  de  szó  van
futópályák  megvalósításáról  is  az  Avason.  A frakció  szorgalmazza  ezen  létesítmények  építését,
várják a folytatást. Jelzi, ha jövőre újabb fejlesztések lesznek, akkor támogatja Pakusza képviselő úr
szavait, a perecesi helyszín kapcsán.

Pakusza Zoltán: Örül annak, hogy haladnak a konszenzus felé, melyet Kovács képviselő úr szavai
is alátámasztanak. Alapvetően egyetértenek az előterjesztéssel, azért is mondta, hogy támogatják és
megszavazzák.  Azt  hiányolta,  hogy  ebbe  nem  kerültek  bevonásra  a  képviselők,  nem  tehettek
javaslatot. Úgy gondolja, hogy egy várost a Képviselő-testületének kellene irányítani. Jelenleg azt
érzi,  hogy ebbe az irányításba nincsenek a  képviselők bevonva.  Hoz valahol  valaki  valamilyen
döntést,  és  a  Képviselő-testület  a  hozzá  tartozó  színház,  ami  ezt  a  döntést  legitimizálja.  A
lakosságszám  kapcsán  elmondja,  hogy  Pereces  lakosságszám  beosztásban  soha  nem  fog  ilyen
területként szerepelni, hiszen nem egy panelkörnyék, hanem egy kertvárosi terület, ami földrajzi
tekintetben kicsit ki is van szakítva a városból. Megértik a koncepciót, csak látni szerették volna.
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Dr. Kriza Ákos polgármester: Megállapítja, hogy nincs több hozzászólásra jelentkező képviselő, a
vitát lezárja a napirend felett.
Tájékoztatja  a  Közgyűlést,  hogy  milyen  koncepció  alapján  választották  ki  a  területeket.
Hangsúlyozza, nem a körzethatárok döntötték el, hogy hova telepítsék a sporttelepeket, hanem az,
hogy hol él minél több miskolci. Igyekeztek lefedni a város döntő többségét, döntően lakótelepekre
koncentráltak.

Bejelenti, hogy a napirendi pontokról történő tételes szavazás következik.

1. napirend: Javaslat  a  2019.  évi  U21-es  UEFA  Labdarúgó  Európa  Bajnokság
megrendezésének pályázatával kapcsolatos döntések meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  21 igen,  0  nem szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot
elfogadta és meghozta a 

VIII-125/314.729/2016. sz. határozatot

Tárgy: A 2019.  évi  U21-es  UEFA Labdarúgó  Európa  Bajnokság megrendezése  érdekében
benyújtandó  pályázattal  összefüggő,  rendező  városra  vonatkozó  megállapodás
elfogadása

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a  2019. évi
U21-es UEFA Labdarúgó Európa Bajnokság megrendezésének pályázatával kapcsolatos döntések
meghozatalára” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata - csatlakozva a Magyar Labdarúgó Szövetséghez -
kifejezi  teljes  elkötelezettségét  a 2019.  évi  U21-es  UEFA  Labdarúgó  Európa  Bajnokság
megrendezését illetően. Egyúttal a jelen melléklet szerinti tartalommal jóváhagyja a rendezési jog
elnyeréséhez szükséges, rendező városra vonatkozó megállapodást.

2.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  felhatalmazza  és  megbízza  a
polgármestert a Magyar Labdarúgó Szövetség által a 2019. évi U21-es UEFA Labdarúgó  Európa
Bajnokság megrendezése  érdekében  benyújtandó  pályázattal  összefüggő,  rendező  városra
vonatkozó megállapodás aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Határidő: 1. pont tekintetében azonnal

2. pont tekintetében 2016. szeptember 9.
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2. napirend: Javaslat a 2024. évi XXXIII. Olimpiai Játékok, valamint a XVII. Paralimpiai
Játékok budapesti megrendezéséhez szükséges garanciákkal kapcsolatos döntés
meghozatalára

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  21 igen,  0  nem szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot
elfogadta és meghozta a 

VIII-126/314.730/2016. sz. határozatot

Tárgy:   A 2024.  évi  XXXIII.  Olimpiai  Játékok,  valamint  a  XVII.  Paralimpiai  Játékok
budapesti  megrendezéséhez  szükséges  garanciákkal  kapcsolatos  döntés
meghozatalára

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2024. évi
XXXIII.  Olimpiai Játékok,  valamint a XVII.  Paralimpiai Játékok budapesti  megrendezéséhez
szükséges  garanciákkal  kapcsolatos  döntés  meghozatalára” című előterjesztést  és  a  következő
határozatot hozza:

1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése  figyelemmel a Közgyűlés II-
16/314.110/2016.  számú  határozatára,  valamint a  XXXIII.  nyári  olimpiai  és  XVII.  nyári
paralimpiai  játékok  pályázatáról  és  rendezéséről  szóló  2016.  évi  LVIII.  törvény  45.  §-a
alapján  fennálló  kötelezettségének  teljesítése  érdekében  felhatalmazza  és  megbízza  a
polgármestert a Magyar Olimpiai Bizottság és Budapest Főváros Önkormányzat által a 2024.
évi  XXXIII.  Olimpiai  Játékok,  valamint  a  XVII.  Paralimpiai  Játékok  Budapesten  történő
megrendezése  érdekében  benyújtandó  pályázat  2.  pályázati  szakaszával  összefüggő
garanciavállalások kiállítására és aláírására.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet 
Határidő: döntés tekintetében azonnal, garancia kiállítása és aláírása 
vonatkozásában a 2016. évi LVIII. törvény szerint határidő

2. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése felkéri a Polgármestert, hogy az
1. pont szerint kiállított és aláírt garanciavállalásokról legkésőbb 2016. december 31. napjáig
tájékoztassa a Közgyűlést.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős:  Polgármesteri Kabinet 
Határidő: 2016. december 31.
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3. napirend: Javaslat  az  „Egészség  sportparkok  kialakítása  Miskolc  városában”  című
pályázat benyújtására

Dr. Kriza Ákos polgármester: Az előterjesztés szerint egy határozati javaslatról kell dönteniük.

A Közgyűlés  21 igen,  0  nem szavazattal,  1  tartózkodás
mellett  az  előterjesztés  szerinti  határozati  javaslatot
elfogadta és meghozta a 

VIII-127/314.731/2016. sz. határozatot

Tárgy: „Egészség sportparkok kialakítása Miskolc városában” című pályázat benyújtása

Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  megtárgyalta  a  „Javaslat  az
„Egészség  sportparkok  kialakítása  Miskolc  városában”  című  pályázat  benyújtására”  című
előterjesztést és a következő határozatot hozza:

1.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  úgy  dönt,  hogy  a  „Nemzeti
Szabadidős  –  Egészség  Sportpark  Programban  való  részvétel”  témájú  kiírásra  az  „Egészség
sportparkok kialakítása Miskolc városában” című pályázat kerüljön benyújtásra.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet 
Közreműködő: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: azonnal

2.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  felkéri  a  Polgármestert,  hogy
gondoskodjon a határozat 1. pontjában foglaltak végrehajtásáról, ennek keretében gondoskodjon az
Önkormányzat  érdekeinek  megfelelő  pályázati  dokumentáció  összeállításáról,  aláírásáról  és
határidőben történő benyújtásáról

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Közreműködik: Gazdálkodási Kabinet
Határidő: 2016. augusztus 15.

3.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  úgy  dönt,  hogy  pályázatban
megjelölt  futókörök  kialakításához  szükséges  önrészt  (br.  8.890.000  Ft)  a  Pályázati  önrész
költségvetési sorról biztosítja.

Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Gazdálkodási Kabinet
Közreműködik: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

4.  Miskolc  Megyei  Jogú  Város  Önkormányzatának  Közgyűlése  felhatalmazza  a  Polgármestert,
hogy az egészség sportparkok Miskolc városában történő kialakítása érdekében az azonos tárgyú
pályázathoz és a megvalósításhoz kapcsolódó dokumentumok aláírására.
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Felelős: Polgármester
Végrehajtásért felelős: Polgármesteri Kabinet
Határidő: azonnal

Dr. Kriza Ákos polgármester: Bejelenti, hogy a mai munkájukat befejezték.
Tájékoztatja  képviselőtársait,  hogy  a  Közgyűlés  soron  következő  rendes  ülésének  időpontja
várhatóan 2016. szeptember 15. napja. További kellemes nyári pihenést kíván mindenkinek.

Megköszöni mindenki munkáját, az ülést 08 óra 30 perckor bezárja.

K. m. f.

Dr. Csiszár Miklós Dr. Kriza Ákos
jegyző polgármester
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